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Besluitenlijst van de openbare vergadering van de commissie RUIMTE & ECONOMIE 

 

Aanwezig J.W. Boluijt  voorzitter  

  

 C.A.M. Korst  lid 

 J.W. Huijbregts lid 

 M.H.H.I. Remery lid 

 P.W.A. Lepolder lid 

 J.G. Ooms  lid 

 L.C. Baselier lid 

 A.F.C. Theuns lid 

 W.A.M. Baartmans lid 

 J.A.P. Veraart lid 

 W.J. van den Berge lid 

 G.G. de Neve lid 

 J.H.F. Weerdenburg lid 

 J.P.M. de Jong lid 

 M.J.M. van Zundert lid 

 

Afwezig:  L.M.N. van Pelt lid 

 L. Mees  lid 

 

  

 

Ambtelijk: M. Meulblok  Medewerker RO 

 A.A.A.J. van Loon Afdelingshoofd RO, vergunningen 

en handhaving.  

 J.Peijs  Medewerker RO, vergunningen en 

handhaving.  

 H. Mailoa  Mederwerker RO, vergunningen 

   en handhaving. 

 

Pers: 1  

  

Publieke tribune: 8 

  

AGENDA: 

 

1. Opening 

 

2. Vaststelling agenda. 

 

3. Inspreekrecht publiek. 

 

4. Besluitenlijst van de openbare vergadering van de commissie ruimte en economie van 8 februari 

2012. 
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Mevrouw Baartmans over de toezeggingenlijst en de termijnen van afwikkeling van beantwoording 

van vragen. Wethouder de Koning zegt aandacht hiervoor toe.  

 

5. Ingekomen stukken en mededelingen.  

Mevrouw Korst: nr. 4 verkoop oude stadhuis. De heer de Koning geeft aan dat welke kosten voor 

rekening gemeente bekend waren bij de verkoop. Maar niet de hoogte van de kosten.   

Mevrouw Korst: nr. 9: worden de door de bewoners aangedragen varianten meegenomen en hoe 

denkt de gemeente Moerdijk hierover? Wethouder Van Kesteren geeft aan dat er overleg is met 

Moerdijk en laat voor de raad het antwoord weten. 

 

6. Overheveling budgetten 2011 en overige mutaties in reserve (BM1101771). 

De heer Remery met betrekking tot openbaar groen en de A4 een aantal opmerkingen. Met 

betrekking tot de budgetten speelvoorzieningen vraagt hij zich af of er niet iemand tekort gedaan 

wordt met deze overheveling. 

Met de verplaatsing van de voetbalvelden had er wellicht eerder actie ondernomen moeten worden 

met betrekking tot het bestemmingsplan, dan was er geen vertraging gekomen. Mevrouw Lepolder 

vraagt zich af waarom het budget voor speeltoestellen naar een JOP gaat. Dit lijkt ook beleidsmatig. 

Daarnaast wil zij ook met betrekking tot de grond in Dinteloord weten waarom er niet eerder een 

tekort gemeld is terwijl daar wel om gevraagd is.  

De heer Van den Bosch heeft geen aanvullende vragen maar vindt de onderbouwing van de 

overhevelingen goed. De heer Van Zundert heeft tevens vragen over de overheveling van de 

budgetten speelvoorzieningen. Hij dacht dat er al middelen voor de JOP gereserveerd waren. 

Wethouder De Koning geeft met betrekking tot de ontsluiting Dinteloord aan dat er nieuwe informatie 

beschikbaar is sinds vorige maand. Met betrekking tot de speelvoorzieningen worden JOPS daar ook 

onder verstaan. De middelen zijn beschikbaar omdat er minder onderhoud nodig was. Wethouder 

Van Kesteren geeft aan dat met betrekking tot de Oostgroeneweg het bestemmingsplan is 

vastgesteld en dat er een tekort zou ontstaan door rentederving. Het heeft geen invloed op de 

exploitatie.  

 

Tweede termijn: 

De heer Remery wil graag weten waarom de borden niet eerder zijn geplaatst.  

Wethouder De Koning geeft aan dat er op het rapport gewacht is.  

 

Dit stuk gaat als A stuk naar de raad.         

  

7. Projecten Midoffice/Zaakgericht en Basisregistratie Grootschalige Topografie (BM1200314). 

De heer Weerdenburg geeft aan dat dit een kostbare zaak is en hij vraagt naar de externe inhuur 

hiervan. De heer Van Zundert geeft aan dat er verschillende standaarden genoemd worden hoe zit 

dit? De heer Van den Bosch vraagt zich af of er vanuit het rijk zaken op ons afkomen. Mevrouw 

Lepolder wil graag weten wat MIToffice precies is. 

 

Wethouder De Koning geeft via de voorzitter het woord aan de heer Klink. Hij geeft aan dat dit de 

laatste loodjes van het vorige I&A plan zijn maar dat er weer nieuwe ontwikkelingen op ons af 

komen. Registratie van openbare ruimte moeten met een bepaalde software geregistreerd worden 

door ingehuurde krachten. Met de plusvariant wordt een meerwaarde gerealiseerd. MIToffice bevat 

software. Hiermee worden systemen aan elkaar verbonden. Wethouder de Koning geeft aan 

voorzichtig in te huren en dit ook samen met de regio te willen doen.  

 

Tweede termijn: 

De heer Remery vraagt zich af of er ook een efficiencyslag gemaakt wordt door de samenwerking. 

De heer Klink geeft aan dat dit zeker aan de orde is.        

 

Dit stuk gaat als A stuk naar de raad.    
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8. Vaste aanstelling raadsgriffier en bevordering naar de functieschaal (BM1200252). 

A  stuk in de raad.  

 

9. Rondvraag. 

De heer De Neve geeft aan dat er problemen zijn met de waterafvoer in de buurt van de voormalige 

huishoudschool. Het college neemt deze vraag mee.  

De heer Weerdenburg vraagt aandacht voor toezegging nummer vier. Daarnaast zijn diverse sloten 

vervuild met glas. Is dit een bekend probleem. Wethouder Van Kesteren geeft aan dat dit een zaak 

van het waterschap is, hij neemt dit mee.   

De heer Veraart vraagt naar de zonnepanelen bij de milieustraat en hoe de aanbesteding is gegaan. 

Daarnaast vraagt hij naar de koerswijziging van het college met betrekking tot de aankondigingen in 

de Steenbergse Bode.  Wethouder Van Kesteren neemt de eerste vraag mee en met betrekking tot 

de tweede vraag is er sprake geweest van een aanbesteding. De Steenbergse bode heeft tevens 

een huis aan huis verspreiding.  

  

10.  Sluiting.  

De voorzitter sluit om 20:22 uur.  

 

Aldus besloten in de vergadering van de commissie RUIMTE & ECONOMIE van 11 april 2012 

 

Griffier de voorzitter  

 

 

 

 

drs. E.P.M. van der Meer C.F. Zijlmans 

 

 

Toezeggingenlijst 

 

 Datum en 

agendapunt 

Door Onderwerp Wanneer Afgedaan 

1. 30 

november 

2011 

Wethouder 

van Kesteren 

Vleermuis proof maken van 

de Bongerd komt een 

schriftelijke reactie op. 

 Schriftelijk 

2. 11 januari 

2012/RV en 

12 maart 

2012/9 

Wethouder De 

Koning 

Kunnen de kerkelijke 

gebouwen toegevoegd 

worden aan de 

bewegwijzering in de 

gemeente.  

  

3. 8 februari 

2012/6 

Burgemeester Wie gaat de externe 

veiligheidsvisie uitvoeren? 

  

4. 8 februari 

2012/8 

Burgemeester Indien het raadsbesluit 

aangenomen wordt: 

Evaluatie onttrekking 

weggedeelten aan de 

openbare bestemming 

februari 2013. 

  

5. 8 februari Wethouder 

Heijmans/v. 

Presentatie RUD (na een  Zodra er 

meer 
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2012/9 Kesteren maand of drie) bekend is 

6. 8 februari 

2012/10 

Wethouder 

Van Kesteren 

Vraag over de oppervlakte 

van de verharding in het 

bestemmingsplan 

Buitengebied en de 

mogelijkheden hiervan. 

  

7. 8 februari 

2012/13 

Wethouder 

Van Geel 

Een nadere uitwerking van 

de financiële scenario’s van 

de vrijkomende 

schoollocatie. 

 Schriftelijk 

8. 8 februari 

2012/14 

Wethouder De 

Koning 

Waar zijn de leges op 

gebaseerd voor een 

kapvergunning voor een 

boom op privé terrein. Hoe 

verhoudt zich dit ten 

opzichte van het nieuwe 

beleid.  

 Schriftelijk 

9. 14 maart 

2012/4 

Wethouder 

Heijmans 

Worden de scenario’s door 

de bewoners geschetst 

voor de ontsluiting 

Dinteloord meegenomen in 

het overleg met de 

gemeente Moerdijk 

Voor de 

raadsvergadering 

van 29 maart 

 

10. 14 maart 

2012/9 

Wethouder 

Heijmans 

Hoe is de aanbesteding 

verlopen met betrekking tot 

de zonnepanelen bij de 

milieustraat. 

Voor de 

raadsvergadering 

van 29 maart 

 

11. 14 maart 

2012/9 

College Waterafvoer in de 

omgeving van de 

voormalige 

huishoudschool.  

Voor de 

raadsvergadering 

van 29 maart 

 

12.  14 maart 

2012/ 

Wethouder 

Van Kesteren 

Uitkomsten van overleg met 

de gemeente Moerdijk 

betreffende de Oostelijke 

ontsluiting Dinteloord.  

  

 

 

 


